

Date: 06/04/2023

التاريخ: 2023/04/06

To : Boursa Kuwait Company
Dear Sir,

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين
تحية طيبة وبعد،،

Subject: Disclosure of Material Information

الموضوع / افصاح بشأن معلومة جوهرية

Reference to Capital Market Authority's regulations concerning disclosure of material information and the mechanism for disclosing the same, and to Article 4-1-1 of Chapter Four (Book 10) of CMA's executive bylaws issued on 9 November 2015

بالإشارة إلى تعليمات هيئة أسواق المال الخاصة بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها، وإلى المادة 4-1-1 بالفصل الرابع بالكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية الصادرة بتاريخ 2015/11/09.

Attached is the Disclosure Form (Annex 10) concerning Disclosure of Material Information.

مرفق لكم نموذج الإفصاح (الملحق 10) الخاص بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،



Raed Jawad Bukhamseen

Disclosure of Material Information Form

Date:	06/04/2023
Name of Listed Company	Kuwait International Bank
Material Information	<p>Kuwait International Bank (KIB) would like to advise that it has obtained the Central Bank of Kuwait's approval to call the bank's issued and paid-up capital by issuing 428,571,429 new shares for public offering, while giving priority right for the bank's existing shareholders. The share premium will be 40 fils per share, to be added to the nominal value of the share which is for 100 fils.</p> <p>Therefore, KIB will announce all the details, terms and procedures relating to the call of the bank's issued and paid-up capital, after obtaining the necessary approvals from the Capital Markets Authority.</p>
Effect of Material Information on the Company's Financial Position	This will enhance the Bank's regulatory capital ratios.

المدير التنفيذي لقطاع الرقابة
Executive Director Supervision Sector

الإشارة : 105/2 / ٢٧١٩ Ref. :

APR 06 '23 PM 1:02
DCED OFFICE - KIB

بنك الكويت المركزي
CENTRAL BANK OF KUWAIT



التاريخ :
الموافق :
٠٦ أبريل ٢٠٢٣

APR 6 '23 PM 1:02
DCED OFFICE - KIB

المحترم
السيد نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي
بنك الكويت الدولي

تحية طيبة وبعد ،

بالإشارة إلى كتاب مصرفكم المؤرخ 2023/3/22 بشأن طلب الموافقة على
استدعاء رأس المال المصدر والمدفوع بنحو 42.9 مليون دينار، وذلك من خلال إصدار
نحو 428.6 مليون سهم، على أن تكون قيمة الإصدار الإجمالية 60.0 مليون دينار
استناداً للقيمة الاسمية للسهم البالغة 100 فلس مضافاً إليها علاوة الإصدار البالغة 40
فلس لكل سهم.

نفيدكم بموافقة بنك الكويت المركزي على طلب مصرفكم المشار إليه.

مع أطيب التمنيات،،،

عبدالحميد داود العوض